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Obecné zastupiteľstvo obce Rabča,  Obec Rabča, Obecný úrad Rabča, 029 44  Rabča,  

Ul. Hlavná súp. č. 426 

 

ZÁPISNICA č. 5 z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa  

12. júla 2019, konaného na Obecnom úrade v Rabči 

 

Obsahuje:  

1. Pozvánka 

2. Prezenčná listina 

3. Zápisnica 

4. Uznesenie  

5. Kontrola plnenia uznesenia OZ zo dňa 31. 5. 2019 

6. Program odpadového hospodárstva obce Rabča na roky 2016 - 20120 

7. Mapa – odkúpenie parciel –  Ul. Družstevná a prepoj z Rabčickej ulice na Adamovku III.  

8. Zoznam vlastníkov a parciel – Ul. Družstevná súčasť uznesenia (príloha č. 1 k uzneseniu 

č. 5/2019, písm. B) ods. 9) 

9. Zoznam vlastníkov a parciel – Šelcyk – súčasť uznesenia (príloha č. 1 k uzneseniu č. 

5/2019, písm. B) ods. 7) 

10. Projekt – prístavba ZŠ 

11. Projekt – parkovisko pri areáli ZŠ 

 

Prítomní: Podľa priloženej prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Pavol Kobyliak, Ing. Jozef Kovaliček, poslanci OZ – ospravedlnení 

 

Ďalší prítomní:  

Mgr. Margita Kvasničáková, projektový manažér OcÚ 

Mária Fusková, pozemkové oddelenie OcÚ 

Bc. Ľudmila Lubasová, správa daní a poplatkov OcÚ  

Ing. Anna Kornhauserová, riaditeľka ZŠ s MŠ Rabča 

 

K bodu č. 1 – Otvorenie 

Piate riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Rabča (ďalej len OZ) v r. 2019 otvoril 

starosta obce Ing. Július Piták (ďalej len starosta). Uviedol, že dnešné riadne zasadnutie OZ 

bolo zvolané v zmysle § 13 ods. 4 písm. a) zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov. 

 

K bodu číslo 2 – Určenie zapisovateľa a dvoch overovateľov zápisnice 

Starosta určil za zapisovateľku: Mgr. Eva Grancová a overovateľov: Mgr. Róbert Brišák 

a Mgr. Gabriela Čulová,  poslancov OZ 

 

K bodu číslo 3 – Schválenie návrhovej komisie 

Starosta – predniesol návrh na návrhovú v zložení: predseda: Marta Gužíková, členovia: Mgr. 

Andrea Lubasová a Ján Maťuga, poslanci OZ 

UZNESENIE 

ZA schválenie návrhovej komisie hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 

0.  
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K bodu číslo 4 – Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva 

Starosta skonštatoval, že na zasadnutí OZ o 16.30 hod. bolo prítomných 8 poslancov z 11 

všetkých poslancov OZ, čo je nadpolovičná väčšina a OZ je spôsobilé právoplatne sa uznášať. 

Zároveň predložil na schválenie poslancom program dnešného zasadnutia:  

 

P r o g r a m:   

1. Otvorenie; 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice; 

3. Schválenie návrhovej komisie; 

4. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva; 

5. Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 31. 5. 2019;  

6. Schválenie „Programu odpadového hospodárstva obce Rabča na roky 2016 – 2020“ 

7. Prejednanie a schválenie  prenájmu obecného majetku pre – Spoločenstvo Domu Rabča, 

Soľná 393 a to parc. CKN č. 4464/16 v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v platnom znení;  

8. Prejednanie a schválenie predaja obecného majetku – Šelcyk v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v platnom znení; 

9. Schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča za účelom rozšírenia, vyporiadania ulíc, 

prístupu k obecným pozemkom:  pri Zbernom dvore a obecnej budove – Ul. Družstevná; 

Ul. Rabčická prepoj na Adamovku III.; 

10. Schválenie podania žiadosti o dotáciu a spolufinancovanie projektu: „Prístavba ZŠ s MŠ za 

účelom odstránenia dvojzmennosti vyučovacieho procesu“; 

11. Schválenie podania žiadosti o dotáciu a spolufinancovanie  projektu: „Rabča – Parkovisko 

pri školskom areáli“; 

12. Rôzne: a) informácie starostu, b) pošta; 

13. Interpelácia – Diskusia; 

14. Záver. 

 

Starosta – požiadal, aby sa prítomní vyjadrili k programu rokovania. Pripomienky zo strany 

poslancov neboli žiadne.  

UZNESENIE 

Za schválenie predloženého programu bez zmeny hlasovali: ZA schválenie hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. 

Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov 

z prítomných 8 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

 

K bodu číslo 5 – Kontrola plnenia uznesení OZ zo dňa 31. 5. 2019 

Prednostka OcÚ Mgr. Monika Kozoňová  previedla kontrolu plnenia uznesení nasledovne 

(viď príloha zápisnice). Obec t. č. nemá hlavného kontrolóra obce Rabča.  

OZ 31. 5. 2019 

G) Ukladá 

1. Prednostke OcÚ Mgr. Monike Kozoňovej v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších zmien a doplnkov zverejniť zámer na základe žiadosti Spoločenstvo Domu 

Rabča, Soľná 393, 029 44  Rabča, Soľná a to  obecný pozemok parc. C-KN č. 4464/16 

o výmere 300 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako prístupová cesta a parkovisko 

s termínom od 1. 10. 2019 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom vo výške 60 €/rok (v 

cene nie je zahrnutá cena dane z nehnuteľnosti) na dobu určitú a to od 1. 10. 2019 do 30. 9. 

2029,  najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce.  

Termín: ihneď; Zodpovedný: v texte, úloha splnená, prejedná sa v samostatnom bode 
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2. Prednostke OcÚ Mgr. Monike Kozoňovej v zmysle zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších zmien a doplnkov zverejniť zámer podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v platnom znení:   vyhotovená  kúpna zmluva zo dňa 2. 11. 2018 o prevode 

vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam uzatvorenej v zmysle § 588 a nasl. Občianskeho 

zákonníka: obec Rabča odpredáva svoje spoluvlastnícke podiely do vlastníctva v 1/1-nine 

ostatným spoluvlastníkom. Uvedené vlastníctvo je rozdelené na parcely a zoznam parciel, ktoré 

obec Rabča odpredáva je uvedený v zozname, ktorý je neoddeliteľnou súčasťou tohto uznesenia. 

Parcely sú vyhotovené geometrickým plánom č. 46156704-46/2017 Ing. Tomáš Bukový, GEO2-

metal, Divina 77, Žilina zo dňa 17. 5. 2017, úradne overený dňa 4. 7. 2017 pod č. 524/2017, za 

cenu 3€/m2, pričom kúpna cena sa nevypláca z dôvodu vzájomného prerozdelenia pozemkov  

medzi obcou Rabča a ostatnými spoluvlastníkmi ako dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle  

zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je 

povinná zverejniť – zámer predať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení 

najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce.  

Termín: ihneď; Zodpovedný: v texte, úloha splnená, prejedná sa v samostatnom bode 

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, Ján Maťuga t. j. 8 poslancov z prítomných 8 poslancov; PROTI: 0; 

ZDRŽAL SA: 0.  

       

K bodu číslo 6 – Schválenie „Programu odpadového hospodárstva obce Rabča na roky 

2016 – 2020“ 

Starosta –  uviedol, že obec si musela dať vypracovať Program odpadového hospodárstva 

obce Rabča na roky 2016 – 2020 z dôvodu zmeny zák. č. 24/2006 Z. z. o posudzovaní 

vplyvov na ŽP a o zmene a doplnení niektorých zákonov. K programu bolo obci z Okresného 

úradu, odbor OSZP, Námestovo zo dňa 31. 5. 2019 pod č. OU-NO-OSZP-2019/009799, že 

POH obce Rabča je v súlade so zákonom. Dňa 17. 6. 2019 bolo obci Rabča vydané vyjadrenie 

z Okresného úradu, odbor ŽP Námestovo pod č. OU-NO-OSZP-2019/011829, že pri 

realizácii programu sa nepredpokladajú také závažné vplyvy, ktoré by mali pravdepodobne 

významný vplyv  na životné prostredie. Z uvedeného dôvodu je potrebné, aby poslanci tento 

POH obce Rabča schváli. POH bol zverejnený na úradnej tabuli a web stránke obce Rabča od 

17. 6. 2019 do 3. 7. 2019 t. j. po dobu 15 dní.  

Bc. Lubasová – poslanci OZ obdržali tento POH e-mailom a požiadala ich, aby sa k nemu 

vyjadrili. 3 roky trvalo schválenie tohto programu ŽSK a do 4 mesiacov ho museli spracovať 

obce a dať schváliť. Obci Rabča ho spracoval p. Ďuriš – sprostredkovateľ na odpadové 

hospodárstvo. Cieľom je – zvýšiť recykláciu so zlepšením dopadu na ŽP, obsahuje zoznam – 

typov odpadov, intervaly vývozov  a pod. Tento rok sa začalo s odovzdávaním kompostérov 

pre našich občanov, čo značne prispeje k zvýšeniu separácie v obci.   

Mgr. Čulová – musí povedať, že sa veľmi zlepšila separácia odpadov v našej obci.  

Bc. Lubasová – na 1 obyvateľa má byť 348 kg vyseparovaného odpadu.  

Starosta – problém v obci je aj s azbestom, kde ho má ešte veľa občanov na hospodárskych 

budovách, je to pozostatok z dôb socializmu. Obec v spolupráci so ZŠ s MŠ sa snaží deti 

motivovať – napr. výlet za odmenu za zber papiera a pod.  Spoločne ich učíme separácii 

odpadov. Papier môžu občania taktiež  odviesť na zberný dvor.  

Ing. Kornhauserová – zber papiera na škole organizujú 2x do roka.  
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Prednostka – ostalo cca 250 kompostérov, ale môžu si ich vyzdvihnúť aj občania, ktorí nie sú 

v zozname. Jeden kompostér je na jeden rodinný dom.  Snahou je rozdať ich všetkým. Bytové 

jednotky, ktoré sú v obci,  budú mať veľkoobjemové kompostéry. 

 

O 16.50 hod. sa dostavil poslanec PhDr. Augustín Piták, teraz je prítomných poslancov 9 z 11 

všetkých poslancov OZ. 

 

Bc. Lubasová – za posledné roky sa separácia odpadov v našej obci veľmi zlepšila 

v porovnaní s predchádzajúcimi rokmi.   

PhDr. Piták – navrhol stále informovať občanov o spôsobe separácie odpadov v Rabčianskom 

chýrniku a na web stránke obce.   

 

UZNESENIE 

Za schválenie POH obce Rabča bez výhrad hlasovali:  Mgr. Róbert Brišák, Monika 

Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta 

Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov 

z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  

 

K bodu číslo 7 – Prejednanie a schválenie zámeru prenajať obecný majetok pre – 

Spoločenstvo Domu Rabča, Soľná 393 a to parc. CKN č. 4464/16 v zmysle zák. č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 

Starosta – uviedol, že na minulo OZ dňa 31. 5. 2019 poslanci schválili zámer prenajať obecný 

majetok Spoločenstvu Domu Rabča, Soľná 393. 

UZNESENIE 

Poslanci schválili prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Spoločenstvo Domu 

Rabča, Soľná 393, 029 44  Rabča, Soľná a to  obecný pozemok parc. C-KN č. 4464/16 

o výmere 300 m2 za účelom využitia tohto priestoru ako prístupová cesta a parkovisko, ktorý 

si vlastníci na vlastné náklady upravujú s termínom od 1. 10. 2019 na dohodnutý účel priamo 

za ročný nájom vo výške 60 €/rok (vo výške nájmu nie je zahrnutá daň z nehnuteľnosti) 

na dobu určitú a to od 1. 10. 2019 do 30. 9. 2029 podľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších zmien a doplnkov, pričom obec je povinná zverejniť – zámer prenajať 

majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní 

na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. Obec zámer zverejnila od 11. 6. 2019 do 

26. 6. 2019. Poslanci prenájom schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ.   

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga,  

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 8 – prejednanie a schválenie predaja obecného majetku – Šelcyk v zmysle 

zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obci v platnom znení 

Starosta – uviedol, že na minulo OZ dňa 31. 5. 2019 poslanci schválili zámer predať obecný 

majetok – v časti obce Šelcyk. 

UZNESENIE 

Poslanci  schválili  podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom 

znení:    vyhotovená kúpna zmluva zo dňa 2. 11. 2018 o prevode vlastníckeho práva 

k nehnuteľnostiam uzatvorenej v zmysle § 588 a nasl. Občianskeho zákonníka: obec Rabča 

odpredáva svoje spoluvlastnícke podiely do vlastníctva ostatným spoluvlastníkom. Uvedené 

vlastníctvo je rozdelené na parcely a zoznam parciel, ktoré obec Rabča odpredáva je uvedený 
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v zozname, ktorý je neoddeliteľnou súčasťou tohto uznesenia. Parcely sú vyhotovené 

geometrickým plánom č. 46156704-46/2017 Ing. Tomáš Bukový, GEO2-metal, Divina 77, Žilina 

zo dňa 17. 5. 2017, úradne overený dňa 4. 7. 2017 pod č. 524/2017, za cenu 3 €/m2 . Ako dôvod 

hodný osobitného zreteľa v zmysle  zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien 

a doplnkov z dôvodu dlhodobého užívania pozemku, pričom obec je povinná zverejniť – zámer 

predať majetok obce v zmysle zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní 

na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke obce. Obec zámer odpredať obecný majetok 

zverejnila dňa 11. 6. 2019 do 26. 6. 2019. Poslanci predmetný predaj schválili 3/5-tinovou 

väčšinou všetkých poslancov OZ. Obec Rabča sa nebude podieľať na nákladoch spojených s 

vyhotovením geometrického plánu a prevodom vlastníctva. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga,  

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

 

K bodu číslo 9 –  Schválenie odkúpenia parciel na obec Rabča za účelom 

rozšírenia, vyporiadania ulíc, prístupu k obecným pozemkom: pri Zbernom dvore 

a obecnej budove - Ul. Družstevná; Ul. Rabčická prepoj na Adamovku III.  

 

Ul. Rabčická prepoj na Adamovku III.: 

Odkúpenie parciel od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 €/m2  za účelom prepoja z Ul. 

Rabčickej na Adamovku III.:  

Predávajúci:  

Peter Barnáš, nar. 25. 2. 1978 a manželka Jana Barnášová, rod. Belkoťáková, nar. 1. 9. 1979, 

obaja bytom Rabča, Adamovka 546 

parc. č. C-KN 4255/35 – orná pôda o výmere 80 m2 , parc. č. C-KN 4255/36 – ostatná 

plocha o výmere 19 m2  a parc. č. C-KN 4255/37 – orná pôda o výmere 51 m2 zapísané na 

LV č. 2776 na meno Barnáš Peter a Jana Barnášová v podiele 1/1-na – v celosti (BSM). 

Parcely boli vytvorené geometrickým plánom č. 17883369-112/2018, vyhotovený GEODET, 

Jozef Kupčulák, Hattalova 341, 029 01  Námestovo, Ing. Ferdinandom Bolibruchom zo dňa 

20. 5. 2019. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako  

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia a prepojenia  z Ul. Rabčickej na Adamovku III. k. ú. obce Rabča. Obec Rabča 

uhradí náklady spojené s vyhotovením geometrického plánu a s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov. 
 
Prístup k obecným pozemkom: pri Zbernom dvore a obecnej budove - Ul. Družstevná 

Odkúpenie parciel od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 6,60 €/m2  za účelom vyriešenia 

prístupu k obecným pozemkom pri Zbernom dvore a obecnej budove a dovyporiadania 

pozemkov v lokalite družstva:  

Predávajúci: (viď príloha uznesenia č. 1), ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako  

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 6,60 €/1 m2 z dôvodu vyriešenia 

prístupu k obecným pozemkom pri Zbernom dvore a obecnej budove a dovyporiadania 
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pozemkov v lokalite družstva k. ú. obce Rabča. Obec Rabča uhradí náklady spojené s  prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov. 
 

Starosta – bolo jednanie 20. 6. 2019 a bolo prizvaných cez 100 spoluvlastníkov a prišlo ich 

len cez 20. Niektorí nesúhlasili so sumou 6,60 €/1m2. Časť spoluvlastníkov zmluvu podpísalo.  

Ing. Jagnešák – koľko % ľudí podpísalo?  

Fusková – už v r. 2010 obec vykupovala a vlastníme cca 70 % pod budovami. Teraz sa 

vyporiadavajú plochy, kde obec skladuje štrky. Obec teraz vlastní cca 50 % pozemkov, ktoré 

vyporiadava. Ešte sa vyporiadava prístup ku našej obecnej budove a aj ten teraz vybavujeme 

na obec.  Niektorí vlastníci s cenou nesúhlasia. 

Ing. Jagnešák – on by výšku ceny 6,60 €/1m2 ponechal. Ide o odkúpenie podielov  a nie 

pozemkov v celosti.  

 

K bodu číslo 10 –  Schválenie podania žiadosti o dotáciu a spolufinancovanie projektu: 

„Prístavba ZŠ s MŠ za účelom odstránenia dvojzmennosti vyučovacieho procesu“ 

Starosta  – informoval poslancov o potrebe schválenia podania žiadosti na projekt: „Prístavba 

učební Základnej školy s cieľom prevencie dvojzmennej prevádzky“ a spolufinancovanie 

obce Rabča. Je to výzva z MŠ SR a nie z eurofondov. V obci je potreba malej telocvične. Na 

predloženie žiadosti stačil rozpočet. Predložil poslancom OZ študiu stavby. Projekt riešil aj 

s p. riaditeľkou ZŠ s MŠ Ing. Kornhauserovou. Podmienky žiadosti sme splnili.  

Ing. Kornhauserová – v športovej hale teraz cvičia aj 3 triedy žiakov. Štúdia bola urobená už 

dávnejšie. V novom školskom roku budeme mať už viac ako 700 žiakov. Jedna trieda 

piatakov sa musí presunúť na dolnú chodbu, tam, kde boli šatne. Ďalšia trieda pôjde do 

výtvarnej triedy, lebo ich nemáme, kde umiestniť. Jazyková učebňa sa už nemôže využívať 

ako trieda.  Tento projekt je pre nich veľmi vítaný, lebo vyrieši umiestnenie tried. Teraz budú 

mať až 5 tried prvákov. Prístavbu riešia spoločne s obcou.  

Ján Maťuga – a obec bude mať na to dostatok finančných prostriedkov?  

Starosta – teraz nám bude končiť jeden úver.  

Ing. Jagnešák – dal návrh, aby obec robila prístavbu z vlastných zdrojov. Nejde o náročnú 

stavbu a bolo by výhodné urobiť to celé vo vlastnej réžii. Obec by si mohla vziať úver.   

Starosta – niektorí poslanci sú v školskej rade, vedia aké sú na škole problémy s triedami. 

Celá táto výstavba vychádza len z potrieb.   

Ing. Kornhauserová – môže sa stať, že žiadosť neprejde a potom treba uvažovať aj o inej 

alternatíve.   

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec Rabča podala žiadosť na projekt: „Prístavba učební Základnej 

školy s cieľom prevencie dvojzmennej prevádzky“ o poskytnutie dotácie z Ministerstva 

školstva, vedy, výskumu a športu SR na zlepšenie a revitalizáciu materiálno-technického 

zabezpečenia základných škôl v súvislosti s kapacitnými obmedzeniami, prevenciou 

a odstránením dvojzmennej prevádzky v základných školách na rok 2019 a spolufinancovanie 

obce Rabča v minimálnej výške 10 % z rozpočtu stavby 683 520,00 €, kde maximálna výška 

poskytnutej dotácie je 200 000,00 € a spoluúčasť obce je vo výške 483 520,00 €. ZA 

hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela 

Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, PhDr. 

Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0.  
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K bodu číslo 11 –  Schválenie podania žiadosti o dotáciu a spolufinancovanie projektu: 

„Rabča – Parkovisko pri školskom areáli“ 

Starosta   –  informoval o potrebe schválenie podania žiadosti a spolufinancovania na projekt 

„Rabča – Parkovisko pri školskom areáli“ v rámci výzvy o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku v rámci implementácie stratégie miestneho rozvoja vedeného 

komunitou z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – Podopatrenie 7.2 Podpora na 

investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania všetkých druhov infraštruktúr malých 

rozmerov vrátene investícií do energie z obnoviteľných zdrojov a úspor energie. Rozpočet 

stavby je 59 938,28 € s tým, že rozdiel medzi poskytnutou dotáciou a vysúťaženou cenou 

bude hradiť obec.  4. 1. 2018 podpisoval zmluvu na predmetný pozemok, kde bude 

umiestnené parkovisko, ktorá sa niekoľkokrát prepracovala. Ak všetko pôjde dobre, tak tento 

rok by mal byť pozemok prevedený na obec Rabča. My sme členmi  MAS Biela Orava 

a tento projekt je vlastne realizovaný v rámci tejto MAS-ky.  

 

UZNESENIE 

Poslanci schválili, aby obec Rabča podala žiadosť na projekt „Rabča – Parkovisko pri 

školskom areáli“ v rámci výzvy o poskytnutie nenávratného finančného príspevku v rámci 

implementácie stratégie miestneho rozvoja vedeného komunitou z Programu rozvoja vidieka 

SR 2014 – 2020 – Podopatrenie 7.2 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo 

rozširovania všetkých druhov infraštruktúr malých rozmerov vrátene investícií do energie 

z obnoviteľných zdrojov a úspor energie a spolufinancovanie stavby: 

Rozpočet stavby je  59 000,00 € s tým, že rozdiel medzi poskytnutou dotáciou a vysúťaženou 

cenou bude hradiť obec.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

Workoutové ihrisko 

Poslanci ďalej schválili zámer na projekt „Rabča – Workoutové ihrisko“ v rámci výzvy 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku v rámci implementácie stratégie miestneho 

rozvoja vedeného komunitou z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – Podopatrenie 7.4 

–  Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných 

služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry súvisiacej infraštruktúry.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

 

K bodu číslo 12 – Rôzne – a) informácie starostu, b) pošta 

Starosta informoval poslancov, že:  

• Na obci v spolupráci s našimi organizáciami RABČAN, s.r.o. a RABČAN, obecné služby 

vypracovali model – spolufinancovania vlastníkov stavebných pozemkov na 

infraštruktúru – obec poskytne materiál a vlastníci si to sami urobia. Na Grúni sa takto 

dohodli na novej ulici.  Ak by vlastníci chceli urobiť celú infraštruktúru, tak príspevok je 

vo výške 1 000,00 €. Niektorí vlastníci to uvítajú, niektorí nie. Obec stále hľadá model, 

ako vyhovieť všetkým občanom. Ak je na jednej ulici 25 stavebných pozemkov 

a poskladajú sa po 1 000,00 € každý, tak obec môže investovať zas do ďalšej ulice. Stále 

rastú nároky stavebníkov, aby mali čo najskôr infraštruktúru k novostavbe rodinného 
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domu. Na Grúni je už kanalizácia takto urobená a ešte sa tam ide robiť vodovod 

a dažďová kanalizácia. Problém je v tom, že OVS, a.s. neurobí hneď na základe žiadosti 

stavebníka kanalizáciu.  

Maťuga – opýtal sa, či OVS, a.s. dá aspoň materiál?  

Starosta – ak by dala OVS, a.s. materiál, tak by kanalizácia prešla do majetku OVS. Ak dá 

materiál obec, tak to bude vo vlastníctve obce. Pre obec je optimálne, keď sa ľudia 

dohodnú.  

Maťuga – a čo keď niekto nechce stavať teraz a má tam stavebný pozemok?  

Prednostka – to je práve najväčší problém, lebo niekto má napr. 5 stavebných pozemkov 

a teraz nemá potrebu stavať a mal by zaplatiť 5 tis. €, čo  je pre neho veľa. 

• 17. 6. 2019 sa uskutočnilo už druhé stretnutie s vlastníkmi stavebných pozemkov na 

Adamovke III., kde bola poskytnutí možnosť od obce, že ak sa vlastníci stavebných 

pozemkov budú podieľať na spolufinancovaní kanalizácie, obec toto zabezpečí cez vlastné 

organizácie. Vlastníci však na poslednom jednaní vydali súhlasné stanovisko, že sa 

nebudú finančné podieľať na výstavbe kanalizácie a stačí im len vybudovanie vodovodu 

a vysypanie ulice.  

• Dňa 18. 6. 2019 boli s dôchodcami v Hrabušiciach na východe, je tam aj náš bývalý vdp. 

Cvengroš.  

• Dňa 28. 6. 2019 sa uskutočnilo prevzatie stavby Nadstavba a stavebné úpravy MŠ  

a úprava vonkajšieho areálu MŠ. Čaká nás ešte kolaudácia a prizvú sa na ňu aj poslanci 

OZ.  

• Čaká sa ešte na výzva na II. kolo CIZS, obec do tejto výzvy určite pôjde.  

• 11. 7. 2019 boli z obce na jednaní ohľadne komplexnej pozemkovej úpravy (komasácie) 

v Námestove s Ing. Miluchom, je to na dobrej ceste, financuje to štát, ľudia neplatia. 

Očakávame veľký prínos nielen pre občanov ale aj pre našu obec. Bližší termín ešte 

nevieme povedať, ale je predpoklad cca jeseň 2019. 

• Chce odkonzultovať návrh na IV. Výzvu na predkladanie žiadosti  o poskytnutie 

finančného príspevku pre mikroprojekty v rámci strešných projektov s vedúcim partnerom 

Združenie „Región Beskydy“ v rámci Programu Interreg V-A Poľsko – Slovensko 2014 -

2020 pre prioritnú os 1 „Ochrana a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva 

cezhraničného územia“, kde je možnosť získať 50 tis. €. na inhalatórium. Máme záujem to 

urobiť pri Soľnom potoku, ale v modernejšom štýle, ale aj s oddychovou zónou, stromy, 

lavičky. Potrebuje od poslancov odsúhlasiť zámer ísť do tohto projektu. Ide o umiestnenie 

20 m3 slanej vody, ktorá cirkuluje a následne sa inhaluje.  

Mgr. Lubasová – opýtala sa, či to nebude potom finančne náročné, myslí prevádzku tohto 

inhalatória, keď sa musí voda dovážať, údržba okolia, poriadok, hygiena.  

Mgr. Brišák – on by šiel do toho.  

UZNESENIE  

Poslanci schválili zámer na IV. Výzvu na predkladanie žiadosti  o poskytnutie finančného 

príspevku pre mikroprojekty v rámci strešných projektov s vedúcim partnerom Združenie 

„Región Beskydy“ v rámci Programu Interreg V-A Poľsko – Slovensko 2014 -2020 pre 

prioritnú os 1 „Ochrana a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva cezhraničného územia“, 

kde je možnosť získať 50 tis. €. na stavbu: „Soľanka pri Soľnom potoku v obci Rabča.“  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

• V dňoch 29. – 30. 6. 2019 boli Dni Rabče 
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• 6. 7. 2019 sa zúčastnili mladí hasiči súťaže v obci Řeka, kde získali po 19-tich rokoch 1x 

putovný pohár za 1. miesto za Slovensko. 

• 8. 7. 2019 sa uskutočnilo jednanie s hasičmi a Mgr. A. Küchenmeister za účelom účasti 

našich detských hasičov v družobnom meste Wölfersheim. 

• Dňa 8. 7. 2019 sa uskutočnilo jednania za účasti OR PZ ODI Dolný Kubín, SSC D. Kubín 

vo veci našej žiadosti o zníženie maximálnej rýchlosti na ceste III. triedy a to Rabčická 

a Kostolná ulica. Obec z tohto jednania už zaslala žiadosť o osadenie dopravných značiek 

a posun tabule obce Rabča bližšie k obci Rabča na Ul. Kostolnej. Rýchlosť sa dá znížiť 

maximálne pred vstupom do obce na 70 km/hod. v zmysle  zákona.   

 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené informácie starostu obce Rabča vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. 

Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. 

Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták t. 

j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

R ô z n e 

 

Vzdanie sa člena Športovej komisie – Martin Adamčík 

Starosta – prečítal poslancom OZ písomne vzdanie sa člena Športovej komisie v Rabči p. Martina 

Adamčíka k 24. 6. 2019, ktoré zaslal na obecný úrad dňa 24. 6. 2019. 

UZNESENIE:  

Poslanci uvedené vzali na vedomie  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

Vzdanie sa predsedníctva a členstva v Sociálnej a bytovej komisii – Mgr. Gabriela Čulová 

Starosta – prečítal poslancom OZ písomne vzdanie sa predsedníctva a členstva v Sociálnej 

a bytovej komisie v Rabči k 30. 6. 2019 Mgr. Gabriely Čulovej, ktoré doručila na obecný úrad 

dňa 4. 7. 2019. 

UZNESENIE:  

Poslanci uvedené vzali na vedomie  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

Schválenie nového predsedu Sociálnej a bytovej komisie 

Starosta – uviedol, že keďže sa vzdala predsedníctva Mgr. Gabriela Čulová je nutné schváliť 

nového predsedu tejto komisie.  

Mgr. Čulová – navrhla za predsedu Mgr. Margitu Kvasničákovú. 

Za návrh s účinnosťou od 15. 7. 2019 hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

Schválenie ceny za prenájom pergól – letných terás  

Starosta – uviedol, že na minulom OZ dňa 31. 5. 2019 sa prejednával a schvaľoval prenájom 

pergol a letných terás na obecných pozemkoch. Návrh na zvýšenie 20% bol schválený 6 
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poslancami z 9 prítomných poslancov OZ s účinnosťou od 1. 8. 2019. Toto uznesenie však 

nepodpísal, lebo je v rozpore so zákonom č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a zákonom č. 

138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a to z dôvodu, že na predaj, alebo prenájom 

obecného pozemku je potrebný súhlas 3/5-tiny poslancov OZ zo všetkých poslancov OZ, tzn., 

že za schválenie tohto uznesenia bolo potrebných 7 hlasov poslancov a nie 6. 

Z uvedeného dôvodu dal návrh o opätovnom hlasovaní zvýšenia resp. ponechania doterajšej 

výšky prenájmu. Doterajšia výška nájmu bola  0,05 €/m2/deň jedná sa o Pizzériu a bar 

Laverna a po zvýšení nájmu o 20 % by to bolo 0,06 €/m2/deň.  Taktiež je potrebné schváliť 

termín v prípade schválenia zvýšenia teda tak ako bolo schválené na minulom OZ od 1. 8. 

2019. 

Za zvýšenie o 20 %  od 1. 8. 2019 hlasovali:  Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. 

Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea 

Lubasová, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; 

PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

Rýchlostná cesta R3 na Orave  

Starosta – informoval poslancov OZ s obsahom listu zaslanom dňa 21. 6. 2019 na Obecný úrad 

Rabča od ministra dopravy a výstavby SR Arpáda Érseka, ohľadne zaslania pohľadníc 

obyvateľov obcí oravského regiónu, ktorí touto formou vyjadrujú nespokojnosť s posúvajúcimi sa 

termínmi dostavby úsekov rýchlostnej cesty R3 na Orave.  

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

Prevádzkový poriadok KD v Rabči – cenník platný od 1. 9. 2016 

Prednostka – uviedla, že je potrebné zvýšiť výšku ceny za prenájom kuchynky kultúrneho 

domu, ktorá sa využíva na pečenie pred svadbou. Doteraz sa platilo 20,00 €/deň + energie. 

Kuchynku využívajú svadobníci už skoro od utorku a musíme odmietnuť prenájom na 

výpredaje. Navrhla, aby poslanci schválili väčšiu výšku za prenájom.  

UZNESENIE 

Poslanci schválili zvýšenie ceny za prenájom kuchynky z 20,00 €/deň na 50,00 €/deň 

s účinnosťou od 1. 8. 2019 v dňoch pondelok - štvrtok v Prevádzkovom poriadku KD v Rabči 

v § 5. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

Mgr. Brišák – kuchárky sa sťažujú, že sú popraskané vandlíky. Málo riadu.  

Adamčíková  – potvrdila vyjadrenie Mgr. Brišáka a uviedla, že v kuchynke je skutočne málo 

riadu a najmä hrncov.  

 

Úprava rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 

Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 3/2019 schválené OZ 

12. 7. 2019 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 

na rok 2019 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov (príloha zápisnice).  

UZNESENIE 
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ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

Wölfersheim  

Starosta – v auguste pôjdu hasiči do Wölferheim, privítal Annu Küchenmeister, ktorá 

informovala, že  pozvali dorast a hasičov na akciu do Wölfersheimu, prihlásených je 38 

hasičov, z toho 9 dospelých, je to veľmi zaujímavá akcia, budú tam súťaže, rozličné 

workshopy, program je v piatok a v sobotu. Akcia začína vo štvrtok večer, vybavila aj 

prehliadku letiska.  
 

UZNESENIE 

Poslanci uvedené vzali na vedomie. ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, 

Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. 

Andrea Lubasová, Ján Maťuga, PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 

poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

 

K bodu číslo 17 – Interpelácia – Diskusia 

Mgr. Lubasová – informovala, že dňa 13. 6. 2019 sa uskutočnila v našej obci preventívna aktivita 

Spoločne proti násiliu II. ročník osvetového podujatia, ktorú organizoval  ÚPSVaR v spolupráci 

s Centrom pedagogicko-psychologického poradenstva a prevencie Námestovo, preventistom 

ORPZ v Dolnom Kubíne, školskými úradmi okresu Námestovo, OZ NOS (Namestovský 

ochotnícky súbor), ZUŠ I. Kolčáka a CVČ Maják, ktorého sa zúčastnili aj ôsmaci. Akcia dopadla 

veľmi dobre a počúva na ňu len samé dobré ohlasy, napísala o tom aj článok do RCH a vyslovila 

poďakovanie p. starostovi.  

Prednostka – zúčastnila sa aj ona tejto akcie a hlavnou témou bola kyberšikana.  

Mgr. Lubasová – je ešte dohodnutá ďalšia prednáška, ale už pre rodičov.  

Mgr. Lubasová – chce sa opýtať ako stojí obec s komunitným plánom.  

Prednostka – postupne sa začne vyhodnocovať, ale časovo sme v sklze. Mgr. Lubasová je tiež 

v prípravnom výbore na prípravu komunitného plánu.  

Mgr. Lubasová – chce sa opýtať ako obec postupuje so Šašinou. Počula, že už sa pozemky 

postupne vyporiadavajú.  

Prednostka – bol tam už znalec. Keďže ide o veľmi starú budovu a nie je na obci ani na 

družstve projektová dokumentácia,  treba vypracovať nanovo projektovú dokumentáciu a až 

potom to znalec vyhodnotí.  Zatiaľ  to však obec stopla, lebo t. č. prebieha výkup pozemkov 

pod budovou Šašiny.  

 

O 19.10 hod odišli poslanci Mgr. Čulová a Ing. Jaroslav Jagnešák – teraz je prítomných 

poslancov 7 z 11 všetkých poslancov OZ.  

 

Starosta – áno môže potvrdiť, že obec v tom chcela pokračovať, ale z dôvodu, že tam 

dochádza k výkupu pozemkov aj pod budovou, tak to obec nateraz predmetný proces stopla.  

Ing. Kornhauserová – opýtala sa, či sa niečo bude robiť so spojením Gaceľ s Grúň.  

Starosta – je to náročná investícia.  

Prednostka – v tejto lokalite sa vyskytujú bobry a určite budú pripomienky ochranárov.  

Starosta – chceme prístavbu ZŠ, chodníky, cesty, infraštruktúru a až potom by sa to mohlo 

riešiť, ale v ÚPD to je zakomponované.  

Prednostka – most cez Polhoranku máme v dezolátnom stave, aj to bude treba v dohľadnej 

dobe riešiť.  
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Starosta – čo sa týka prepoja Grúň – Gaceľ  musí sa to vlastnícky vyporiadať. Pôjde 

v podstate o verejnú stavbu, ale ide o horizont 5 rokov.  

PhDr. Piták – bol na Deň plný prekvapení a skonštatoval, že v školskej záhrade je málo 

stromov, či sa neuvažuje o novej výsadbe.  

Prednostka – áno rieši sa to v rámci projektu Zelene obce.  

Ing. Jurčák – v Ul. Nad riekou pri p. Heretíkovi žiadajú občania z tejto ulice  o umiestnenie 

retardéra.  

Starosta – už aj dnes bol jeden občan z Grúňa, že tam vodiči na autách veľmi rýchlo jazdia, 

tak sme uvažovali o zriadení  zóny, ale aj na Ul. Mokrej. Budeme sa o to informovať.  

Mgr. Brišák – vyslovil v mene Spievajúcich seniorov poďakovanie za poskytnutie dotácie na 

vydanie CD.  

 

K bodu číslo 14 – Záver  

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom OZ a hosťom za účasť 

a rokovanie ukončil o 19.30 hod.  

 

Starosta obce Ing. Július Piták   ......................................... 

Prednostka OcÚ Mgr. Monika Kozoňová  ......................................... 

 

Overovatelia:  

 

Mgr. Róbert Brišák     ......................................... 

 

Mgr. Gabriela Čulová     ......................................... 

 

Zapísala Mgr. Eva Grancová    ......................................... 
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Uznesenie č. 5//2019 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo dňa 12. 7. 2019 

  

A) Berie na vedomie 

1. Informácie starostu obce Rabča Ing. Júliusa Pitáka.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

2. Kontrolu plnenia uznesení z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rabča zo 

dňa 31. 5. 2019, ktorú vykonala prednostka Obecného úradu v Rabči Mgr. Monika Kozoňová. 

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Vzdanie sa člena Športovej komisie v Rabči – Martina Adamčíka k 24. 6. 2019.  

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

4. Vzdanie sa predsedníctva a členstva v Sociálnej a bytovej komisii v Rabči – Mgr. Gabriely 

Čulovej k 30. 6. 2019.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

5. Informáciu poslankyne OZ Mgr. Lubasovej o uskutočnenej akcii v obci Rabča dňa 13. 6. 

2019 a to: preventívna aktivita Spoločne proti násiliu II. ročník osvetového podujatia, ktorú 

organizoval  ÚPSVaR v spolupráci s Centrom pedagogicko-psychologického poradenstva 

a prevencie Námestovo, preventistom ORPZ v Dolnom Kubíne, školskými úradmi okresu 

Námestovo, OZ NOS (Namestovský ochotnícky súbor), ZUŠ I. Kolčáka a CVČ Maják, 

ktorého sa zúčastnili aj ôsmaci. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

6. Informáciu poslankyne OZ Mgr. Lubasovej o zasadnutí Komisie krízovej prevencie obce 

Rabča zo dňa 27. 6. 2019. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

7. Obsah listu, ktorý bol zaslaný dňa 21. 6. 2019 na Obecný úrad Rabča od ministra dopravy 

a výstavby SR Arpáda Érseka vo veci zaslania pohľadníc obyvateľov 32 obcí a 3 miest 

oravského regiónu, ktorí touto formou vyjadrujú nespokojnosť s posúvajúcimi sa termínmi 

dostavby úsekov rýchlostnej cesty R3 na Orave. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

B) Schvaľuje 

1. Návrhovú komisiu v zložení: predseda: Marta Gužíková; členovia: Mgr. Andrea Lubasová 

a Ján Maťuga, poslanci OZ.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 
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2. Program rokovania obecného zastupiteľstva obce Rabča bez zmeny.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

3. Aby obec Rabča  

• podala žiadosť na projekt: „Prístavba učební Základnej školy s cieľom prevencie 

dvojzmennej prevádzky“ o poskytnutie dotácie z Ministerstva školstva, vedy, výskumu 

a športu SR na zlepšenie a revitalizáciu materiálno-technického zabezpečenia základných 

škôl v súvislosti s kapacitnými obmedzeniami, prevenciou a odstránením dvojzmennej 

prevádzky v základných školách na rok 2019 

• zabezpečila realizáciu projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

• zabezpečila finančné prostriedky na spolufinancovanie realizovaného projektu zo strany 

žiadateľa vo výške minimálne 10 % zo sumy celkových oprávnených výdavkov t. j. vo 

výške 483 520,00 €. 

Celková výška oprávnených výdavkov na projekt je             683 520,00 EUR 

Maximálna výška poskytnutej dotácie              200 000,00 EUR 

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

4. Aby obec Rabča  

• podala žiadosť na projekt „Rabča – Parkovisko pri školskom areáli“ v rámci výzvy 

o poskytnutie nenávratného finančného príspevku v rámci implementácie stratégie 

miestneho rozvoja vedeného komunitou z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – 

Podopatrenie 7.2 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania 

všetkých druhov infraštruktúr malých rozmerov vrátene investícií do energie 

z obnoviteľných zdrojov a úspor energie 

• zabezpečila realizáciu projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

• zabezpečila finančné prostriedky na spolufinancovanie realizovaného projektu zo strany 

žiadateľa je minimálne 15 %  t. j. rozdiel medzi poskytnutou dotáciou a vysúťaženou 

cenou bude hradiť obec. 

Celková výška oprávnených výdavkov na projekt je             59 938,28 EUR 

 

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

5. Program odpadového hospodárstva obce Rabča na roky 2016 – 2020 bez výhrad.  

 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

6. Prenajať majetok obce Rabča na základe žiadosti Spoločenstvo Domu Rabča, Soľná 393, 

029 44  Rabča, Soľná a to  obecný pozemok parc. C-KN č. 4464/16 o výmere 300 m2 za 

účelom využitia tohto priestoru ako prístupová cesta a parkovisko, ktorý si vlastníci na vlastné 

náklady upravujú s termínom od 1. 10. 2019 na dohodnutý účel priamo za ročný nájom 

vo výške 60 €/rok (vo výške nájmu nie je zahrnutá daň z nehnuteľnosti) na dobu určitú a to od 

1. 10. 2019 do 30. 9. 2029 podľa zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 

zmien a doplnkov, pričom obec je povinná zverejniť – zámer prenajať majetok obce v zmysle 
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zák. č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a 

na internetovej stránke obce. Obec zámer zverejnila od 11. 6. 2019 do 26. 6. 2019. Poslanci 

prenájom schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ.   

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga,  

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

7. Podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení:    vyhotovená 

kúpna zmluva zo dňa 2. 11. 2018 o prevode vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam uzatvorenej 

v zmysle § 588 a nasl. Občianskeho zákonníka: obec Rabča odpredáva svoje spoluvlastnícke 

podiely do vlastníctva ostatným spoluvlastníkom. Uvedené vlastníctvo je rozdelené na parcely 

a zoznam parciel, ktoré obec Rabča odpredáva je uvedený v zozname, ktorý je neoddeliteľnou 

súčasťou tohto uznesenia. Parcely sú vyhotovené geometrickým plánom č. 46156704-46/2017 

Ing. Tomáš Bukový, GEO2-metal, Divina 77, Žilina zo dňa 17. 5. 2017, úradne overený dňa 4. 7. 

2017 pod č. 524/2017, za cenu 3 €/m2 . Ako dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle  zák. 

č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien a doplnkov z dôvodu dlhodobého 

užívania pozemku, pričom obec je povinná zverejniť – zámer predať majetok obce v zmysle zák. 

č. 138/1991. Zb. v platnom znení najmenej na dobu 15 dní na úradnej tabuli obce a 

na internetovej stránke obce. Obec zámer odpredať obecný majetok zverejnila dňa 11. 6. 2019 do 

26. 6. 2019. Poslanci predmetný predaj schválili 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov OZ. 

Obec Rabča sa nebude podieľať na nákladoch spojených s vyhotovením geometrického plánu 

a prevodom vlastníctva. 

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga,  

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

8. Odkúpenie parciel od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 1 €/m2  za účelom prepoja z Ul. 

Rabčickej na Adamovku III.:  

Predávajúci:  

Peter Barnáš, nar. 25. 2. 1978 a manželka Jana Barnášová, rod. Belkoťáková, nar. 1. 9. 1979, 

obaja bytom Rabča, Adamovka 546 

parc. č. C-KN 4255/35 – orná pôda o výmere 80 m2 , parc. č. C-KN 4255/36 – ostatná 

plocha o výmere 19 m2  a parc. č. C-KN 4255/37 – orná pôda o výmere 51 m2 zapísané na 

LV č. 2776 na meno Barnáš Peter a Jana Barnášová v podiele 1/1-na – v celosti (BSM). 

Parcely boli vytvorené geometrickým plánom č. 17883369-112/2018, vyhotovený GEODET, 

Jozef Kupčulák, Hattalova 341, 029 01  Námestovo, Ing. Ferdinandom Bolibruchom zo dňa 

20. 5. 2019. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako  

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 1 € za parcely z dôvodu 

rozšírenia a prepojenia  z Ul. Rabčickej na Adamovku III. k. ú. obce Rabča. Obec Rabča 

uhradí náklady spojené s vyhotovením geometrického plánu a s prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga, 
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PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov. 
................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 
 

9. Odkúpenie parciel od spoluvlastníkov na obec Rabča za cenu 6,60 €/1 m2  za účelom vyriešenia 

prístupu k obecným pozemkom pri Zbernom dvore a obecnej budove a dovyporiadania 

pozemkov v lokalite družstva:  

Predávajúci: (viď príloha uznesenia č. 1), ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť tohto uznesenia  

Obecné zastupiteľstvo schválilo odkúpenie medzi obcou ako kupujúcim a vlastníkmi ako  

predávajúcimi 3/5-tinovou väčšinou všetkých poslancov za cenu 6,60 €/1 m2 z dôvodu vyriešenia 

prístupu k obecným pozemkom pri Zbernom dvore a obecnej budove a dovyporiadania 

pozemkov v lokalite družstva k. ú. obce Rabča. Obec Rabča uhradí náklady spojené s  prevodom.  

ZA hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. 

Gabriela Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga,  

PhDr. Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. 

Obec Rabča má 11 poslancov OZ. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 
 

10. Za predsedu Sociálne a bytovej komisie p.: Mgr. Margitu Kvasničákovú s účinnosťou od: 

15. 7. 2019. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

11. Zvýšenie ceny nájmu za prenájom letnej terasy – pergoly na obecných pozemkoch k. ú. 

obce Rabča v období od 15. 5. do 30. 9. bežného roku o 20 % s účinnosťou od 1. 8. 2019. ZA 

hlasovali: Mgr. Róbert Brišák, Monika Adamčíková, Ing. Jaroslav Jagnešák, Mgr. Gabriela 

Čulová, Ing. Pavol Jurčák, Marta Gužíková, Mgr. Andrea Lubasová, Ján Maťuga,  PhDr. 

Augustín Piták t. j. 9 poslancov z prítomných 9 poslancov; PROTI: 0; ZDRŽAL SA: 0. Obec 

Rabča má 11 poslancov OZ. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

12. Zvýšenie ceny za prenájom kuchynky z 20,00 €/deň + energie na 50,00 €/deň + energie 

s účinnosťou od 1. 8. 2019 za prenájom v dňoch pondelok až štvrtok v Prevádzkovom 

poriadku KD v Rabči v § 5 schválenom od 1. 9. 2016. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

13. Úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča na rok 2019 – rozpočtové opatrenie č. 3/2019 schválené 

OZ 12. 7. 2019 v zmysle § 14 zák. č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy v znení neskorších noviel, ktorým sa vykonáva zmena rozpočtu ZŠ s MŠ Rabča 

na rok 2019 so súhlasom Obecného zastupiteľstva v Rabča, rozpočtovým opatrením úpravou 

rozpočtových prostriedkov.  

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

14. Zámer na projekt „Rabča – Workoutové ihrisko“ v rámci výzvy o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku v rámci implementácie stratégie miestneho rozvoja 
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vedeného komunitou z Programu rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 – Podopatrenie 7.4 –  

Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných 

služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry súvisiacej infraštruktúry. 
 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

15. Zámer na IV. Výzvu na predkladanie žiadosti  o poskytnutie finančného príspevku pre 

mikroprojekty v rámci strešných projektov s vedúcim partnerom Združenie „Región 

Beskydy“ v rámci Programu Interreg V-A Poľsko – Slovensko 2014 -2020 pre prioritnú os 1 

„Ochrana a rozvoj prírodného a kultúrneho dedičstva cezhraničného územia“ na stavbu: 

„Soľanka pri Soľnom potoku v obci Rabča.“ 
................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

C) Ruší 

1. Uznesenie č. 4/A/2019 zo dňa 31. 5. 2019 písm. B) ods. 12) v plnom znení:  „Zvýšenie 

ceny nájmu za prenájom letnej terasy – pergoly na obecných pozemkoch k. ú. obce Rabča 

v období od 15. 5. 2019 do 30. 9. bežného roku o 20% s účinnosťou od 1. 8. 2019.“ Z dôvodu, 

že na prijatie uznesenia je potrebná 3/5-tinová väčšina zo všetkých poslancov Obecného 

zastupiteľstva obce Rabča v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších zmien a doplnkov. 

................................................. 

Ing. Július Piták, starosta obce 

 

 

 

Zapísal(a): Marta Gužíková,  poslanec OZ  predseda návrhovej komisie. 


